

## DBS Social Enterprise Package

### Enjoy virtually free banking services

## Supporting social entrepreneurship with sustainable solutions

As a strong advocate of entrepreneurship and innovation, DBS is committed to helping social enterprises like yours maximise social impact and improve commercial viability.

That is why we specifically designed the DBS Social Enterprise Package, an innovative and sustainable suite of banking solutions, to help you succeed.

So take full advantage of the DBS Social Enterprise Package today, and enjoy access to a range of benefits that come to you virtually free.

## How to apply for the DBS Social Enterprise Package

- 1 | Download the account application form at [www.dbs.com.sg/sme](http://www.dbs.com.sg/sme)
- 2 | Complete the form
- 3 | Bring the completed form together with all the necessary documents listed in our application checklist to any DBS branch

You may also call DBS *BusinessCare* to make an appointment at any DBS branch to enjoy shorter waiting time. Appointments are available during non-peak hours on weekdays (peak hours are 11am – 2pm).

For more information, please call DBS *BusinessCare* at 1800 222 2200 (+65 6222 2200 from overseas), email us at [BusinessCareSG@dbs.com](mailto:BusinessCareSG@dbs.com) or visit [www.dbs.com.sg/sme](http://www.dbs.com.sg/sme)

Terms & Conditions apply

#### Deposit Insurance Scheme

Singapore dollar deposits of non-bank depositors and monies and deposits denominated in Singapore dollars under the Supplementary Retirement Scheme are insured by the Singapore Deposit Insurance Corporation, for up to \$50,000 in aggregate per depositor per Scheme member by law. Foreign currency deposits, dual currency investments, structured deposits and other investment products are not insured.

## Greater savings with our banking solutions

### Have a head start with our Corporate Current Account and Corporate Multi Currency Account

- NO initial deposit (usual SGD3,000)
- NO minimum balance (usual SGD10,000)

### Gain the advantage with these WAIVERS

- Annual account service fee (worth SGD40)
- Monthly fall below fee (worth SGD35)

### Enjoy greater savings with these FREE offerings

- Inward Telegraphic Transfer (worth SGD10)
- GIRO payments / collections (via DBS IDEAL)

### Bank in real time with DBS IDEAL and enjoy PREFERENTIAL rates

- Flat rate of SGD18 for Outward Telegraphic Transfer
- SGD10 for MEPS payment

### Unlock the potential of your business with our Business Term Loan

- Preferential rate of 5% fixed per annum (usual 10.88%)
- Waiver of SGD500 processing fee, or 2.00% of the approved loan amount, whichever is higher

DBS Bank Ltd Co. Reg. No.: 19680306E January 2018

#### Asia's Safest, Asia's Best

World's Best Digital Bank, 2016, Euromoney  
Safest Bank, Asia 2009 – 2017, Global Finance  
Excellence in SME Banking, Asia 2016 – 2017, Retail Banker International  
Best in Treasury and Working Capital - SMEs, Singapore 2016 – 2017, The Asset

Living, Breathing Asia



## 星展社会企业配套

### 乐享近乎免费的 银行服务

## 以可持续理财方案，支持社会企业目标

星展银行一向倡导创业精神与创新思维，支持与助力社会企业，扩大这类企业对社会的正面影响力，同时加强潜在商机，提高商业效益。

因此，本行特为社会企业量身定制星展社会企业配套，通过一系列创新型、可持续的银行解决方案，帮助您专注于协助社会困难群体，并且取得瞩目的成功业绩。

即日签订星展社会企业配套，以几乎免费的银行服务，来实现社会价值最大化。

## 如何申请星展社会企业配套

- >> 1 | 上网 [www.dbs.com.sg/sme](http://www.dbs.com.sg/sme) 下载户口申请表格
- >> 2 | 完整填写表格上所有栏目
- >> 3 | 将填妥的申请表格，连同表格上注明的所需文件，一并提交至任何星展银行分行

您也可以致电星展企业一线通与任何星展银行分行预约，以缩短排队等候的时间。预约时间为平日非繁忙时段（繁忙时段为上午11时至下午2时）。

欲知详情，请致电星展企业一线通 1800 222 2200  
(海外拨电 +65 6222 2200)、电邮 [BusinessCareSG@dbs.com](mailto:BusinessCareSG@dbs.com)  
或浏览 [www.dbs.com.sg/sme](http://www.dbs.com.sg/sme)

### 附带条款与条件

### 存款保险计划

根据法律规定，凡是非银行（例如：个人、企业及组织）开户，在每计划会员所持有的新元存款，以及在退休辅助计划下所存放的新元存款都获得新加坡存款保险公司承保，总额高达5万新元。外币存款、双货币投资、结构性存款及其它投资产品都不受保。

## 一系列银行解决方案，提供可观节省与绝对优势。

### 以企业往来账户和企业多元货币账户抢占先机与优势

- 无初始存款（原为3,000新元）
- 无最低结存（原为10,000新元）

### 豁免支付下列费用，获享更多财务优势

- 账户服务年费（价值40新元）
- 每月小额账户管理费（价值35新元）

### 众多免费优惠带来更多节省

- 汇入电汇（价值10新元）
- 财路付账/收账  
(通过星展 IDEAL 企业网上银行执行)

### 通过星展 IDEAL 企业网上银行进行实时交易， 获享无与伦比的优惠收费

- 汇出电汇费用为每笔18新元
- 新加坡金融管理局高值转账系统的费用为每笔10新元

### 借助企业定期贷款支持业务发展

- 优惠贷款年利率定为5%（原为年利10.88%）
- 豁免500新元手续费或经批准的贷款额的2%，以较高者为准

DBS Bank Ltd Co. Reg. No.: 19680396E January 2018

亚洲最安全，亚洲最佳

全球最佳数字银行2016，《欧洲货币》

亚洲最安全银行2009-2017，《环球金融》

卓越中小企业银行，亚洲2016-2017, Retail Banker International

最佳中小企业财资及营运资金银行，新加坡2016-2017, The Asset

星展银行，带动亚洲思维